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PROTOKÓŁ NR XV/2019 

z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 23 stycznia 2020 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1420 

 
Udział wzięli: 
 

• 12 radnych   

Lista obecnos ci stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
• 19 sołtyso w 

Lista obecnos ci stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Zaproszeni gos cie 

Lista obecnos ci stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Obecni: 
 
Przemysław Kurdzieko  Wo jt Gminy Lipka 

Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 

Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 

Julita Milczyn ska  Prasa lokalna „Aktualnos ci Złotowskie” 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomos ci w sposo b 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia piętnastej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
Piotr Wandas, kto ry przywitał Wo jta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią 
Sekretarz Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec, wszystkich radnych,  
zaproszonych gos ci oraz  pracowniko w Urzędu Gminy Lipka. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował wszystkich, z e mamy 
przyjemnos c  gos cic  młodziez , kto ra otrzymała stypendia za osiągnięcia sportowe.   
Przewodniczący Rady Gminy Lipka wspo lnie z Wo jtem Gminy Lipka przekazali list 
gratulacyjny wraz ze stypendium sportowym Darii Napora. Wo jt z Przewodniczącym 
Rady Gminy Lipka podziękowali ro wniez  trenerowi Tomaszowi Tezlaff  i tacie Darii 
Markowi Napora.  
Trener Tomasz Tezlaff poinformował wszystkich, z e Daria zdobyła w przeciągu dwo ch lat 
szes c  medali. Dodał ro wniez , z e zawodniczce brakuje tylko złotego, ale zapewnił, z e będą 
robic  wszystko, aby to złoto zdobyc .  
Drugą nagrodzoną osobą został Brajan Czarnotta, kto ry ro wniez  otrzymał stypendium 
sportowe. Przewodniczący Rady Gminy Lipka pogratulował jeszcze raz sukceso w i 
osiągnięc  sportowych. 
Następnie Wo jt Przemysław Kurdzieko poinformował wszystkich, z e miał okazję 
obserwowac  Darię i Brajana na pokazach szkolnych. Wo jt wspomniał, z e rola rodzica jest 



2 

ro wniez  bardzo waz na w osiągnięciach sportowych, bo to często rodzice zachęcają i 
motywują swoje pociechy do dalszego działania.  
Kolejno trener poinformował wszystkich, z e Brajan trenuje niespełna rok, a na 
Mistrzostwach Polski w Łomz y zdobył brązowy medal. Trener dodał, z e łącznie mają 
siedem medali z Mistrzostw Polski. Dodał, z e pracują dalej i jes li będzie taka moz liwos c , 
to zaprezentują się jeszcze w Lipce i w Złotowie.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka powiedział, z e na pewno zawodnicy będą wspierani.  
Następnie mama Brajana Pani Emilia Czarnotta podziękowała trenerowi za wsparcie. 
Trener na koniec dodał, z e warto pomagac , poniewaz  wszędzie jest młodziez , kto ra chce 
trenowac .  
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Prowadzący obrady stwierdził, z e na 15 radnych według listy obecnos ci w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmowac  
prawomocne uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, z e w zarządzeniu                  
z dnia 23 stycznia 2020 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są 
propozycje jego zmiany? 
Wo jt zawnioskował o wprowadzenie do porządku trzech uchwał tj:  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia zmian do porządku obrad.  
 
 „za”               12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 

„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia zmienionego porządku obrad. 
 
 „za”               12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 

„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Załącznik nr 6 – głosowanie imienne. 
 
 

h) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, część działki numer 
ewidencyjny 335 położonej obręb 0029 Wielki Buczek, gm. Lipka 
i) przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu po byłej jednostce wojskowej w obrębie geodezyjnym Debrzno Wieś, gm. Lipka  
j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz wysokości opłaty za 
wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Lipce 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, z e protoko ł z XIV Sesji 
Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- poko j nr 1. Został 
ro wniez  przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły 
uwagi do protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   12 głoso w   (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głoso w, 
„wstrzymało się” 0 głoso w. 
Radni jednogłos nie przyjęli protoko ł z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XIV/19. 
 
Załącznik nr 7 – głosowanie imienne. 
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                    
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko poinformował wszystkich, że zostało 

zakończone i rozliczone zadanie „Aktywna tablica”. Następnie 29 stycznia odbyło się uroczyste 

otwarcie Żłobka Gminnego w Lipce. Kolejno Wójt dodał, że wspólnie z GOK Lipka złożyliśmy 

wniosek o dofinansowanie zadania realizowanego ze środków pozostających w dyspozycji 

Dyrektora Narodowego Centrum Kultury w ramach programu EtnoPolska 2020 pn. „Festiwal 

folkloru, kuchni i kultury Krajeńskiej” na kwotę 55 994,00 zł. 

Kolejno Wójt poinformował, że przygotowujemy się do pisania wniosków do programu 

„Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Wójt przypomniał również wszystkim o Biesiadzie KGW, 

która ma się odbyć 21 lutego w Wielkim Buczku. Włodarz Gminy wspomniał również, że ma 

zostać doposażonych  pięć placów zabaw w miejscowościach: Batorowo, Czyżkowo, Debrzno 

Wieś, Białobłocie oraz w Trudnej.  

 Wójt Przemysław Kurdzieko wspomniał również, że dnia 14 stycznia 2020 roku na 

Posterunku Policji w Zakrzewie odbyła się coroczna odprawa Policji.  

Na koniec Wójt powiedział, że wspólnie ze Starostą Złotowskim i lokalnymi 

przedsiębiorcami otwarli  drogę w Czyżkowie, której wykonawcą był Zakład Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o w Lipce. Na koniec swojej wypowiedzi Włodarz Gminy dodał, że ma 

zostać poszerzony cmentarz komunalny w Lipce.  

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik poinformował 
wszystkich, z e Komisja spotkała się w dniu 28 stycznia 2020 roku, podczas kto rej radni 
zapoznali się ze sprawozdaniem z działalnos ci komisji za 2019 rok, ustalili plan pracy 
komisji na 2020 rok oraz zapoznali się projektami uchwał przygotowanymi na XV Sesję 
Rady Gminy Lipka. 
Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego Danuta Polak 
poinformowała radnych, z e Komisja obradowała w dniu 30 stycznia 2020 roku.  Tematy 
omawiane podczas Komisji:  
1. Sprawozdanie z działalności komisji za 2019 rok.  

2. Ustalenie planu pracy na 2020 rok.  

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na XV  Sesję Rady Gminy Lipka. 

Ponadto radna poinformowała wszystkich, że 23 stycznia 2020 roku odbyła się Społeczna Rada 

Szpitala, podczas której omawiana była zmiana w regulaminie organizacji szpitala. Wyrażono 

również opinie: 

- w sprawie przyjęcia darowizn 

- planu finansowego inwestycyjnego szpitala za rok 2019.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Pan Krzysztof Olczak 
wspomniał, że Komisja spotkała się w dniu 28 stycznia 2020 roku podczas kto rej 
radni omawiali: 

• Sprawozdanie z działalności komisji za 2019 rok.  

• Ustalenie planu pracy na 2020 rok.  

• Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na XV  Sesję Rady Gminy Lipka.  
 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

 
• Radny Ryszard Pacholik poinformował, z e na posiedzeniu Związku Gmin Krajna 

analizowane były stawki na opłatę s mieciową. W związku z czym radny poprosił o 
zajęcie stanowiska Wo jta w tej sprawie.  

• Radna Danuta Polak podziękowała ZGK Lipka Sp. z o.o. za wycinkę drzew przy dro-
dze gminnej na Smolnicy.  

Odpowiedzi na pytania Wójta Gminy Lipka 

• Wo jt poinformował radnych, z e praktycznie wszystkie Związki w Polsce czekają 
podwyz ki, ze względu na zmianę ustawy. Na wszystkich zostanie nałoz ony obowią-
zek segregowania odpado w komunalnych. Wo jt dodał, z e koszty ulegną zmianie, 
wynika to ze wzrostu opłat do Urzędu Marszałkowskiego oraz wzrostu najniz szego 
wynagrodzenia. Na koniec Wo jt poinformował, z e na posiedzeniu zarządu Związku 
Gmin Krajny w zarządzie wszyscy mys lą jednokierunkowo. Wo jt dodał, z e jak cos  
zostanie uzgodnione to na pewno mieszkan cy zostaną poinformowani.  

 

7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji. 

 
• Sołtys Bługowa wspomniał, z e zgłasza naprawę chodnika do Bługowa. Sołtys 

ro wniez  zasygnalizował potrzebę wykonania odkrzaczania wzdłuz  drogi 
powiatowej, kto re nie zostało wykonane. Sołtys wspomniał ro wniez , z e 
uszkodzona lampa nie została naprawiona.  

• Sołtys Wielkiego Buczka zapytał się Wo jta, czy cos  wiadomo na temat powstania 
Parku Krajobrazowego. Czy w Sejmiku toczą się jakies  rozmowy?  

• Radny Paweł Tuschik wspomniał, z e w ostatnim czasie w gazecie lokalnej ukazał 
się artykuł o powstaniu Parku Krajobrazowego. Radny dodał, z e temat chyba umarł 
s miercią naturalną.  

• Sołtys Nowego Buczka Pan Marian Grochowski poinformował wszystkich, z e 
dowiedział się, z e radny Henryk Szopin ski jest za powstaniem takiego parku na 
naszym terenie.  
 
 

             Odpowiedzi na pytania Wójta Gminy Lipka  
 

• Wo jt poinformował sołtysa Bługowo, z e lampa została zgłoszona do naprawy.  
• Natomiast jes li chodzi o powstanie Parku Krajobrazowego, to na pewno radni będą 

informowani o jakichkolwiek poczynaniach. Wo jt dodał, z e osobis cie zaprosi 
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radnego Henryka Szopin skiego na najbliz szą Sesję, kto ry będzie mo gł się 
wypowiedziec  w sprawie powstania Parku Krajobrazowego na naszym terenie.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka ogłosił przerwę od godziny 1335-1350 
 
8.  Podjęcie uchwal w sprawie: 
 
 

a) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub „Senior+” w Lipce 

 
Wo jt omo wił projekt uchwały. Wspomniał, z e zakon czyły się prace remontowe 
pomieszczenia w Gminnym Os rodku Kultury, w kto rym będzie się mies cił Klub Seniora. 
Wo jt dodał, z e jestes my zobligowani do formalnego utworzenia Klubu Seniora. Klub ten 
będzie funkcjonował pod opieką GOPS.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt nie zajął głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 

„przeciw”  0 głosów 

„wstrzymało się” 0 głosów 

Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8  – głosowanie imienne. 
Uchwała nr XV/117/20 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
„Senior+” w Lipce stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 

b) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Lipka na lata 2020-2022 

 
Pani Sekretarz omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e ustawa o wspieraniu rodziny        
i systemie pieczy zastępczej wprowadziła znaczące zmiany w systemie opieki nad 
dzieckiem i rodziną. Zostały wyraz nie podzielone kompetencje w zakresie wspierania 
rodziny, kto re zostały przypisane gminie  oraz zapewnienie pieczy zastępczej dzieciom 
pozbawionym opieki rodzico w na poziomie powiatu. Do zadan  własnych gminy nalez y 
opracowanie i realizacja 3 letnich gminnych programo w wspierania rodziny, natomiast do 
zadan  powiatu nalez y opracowanie i realizacja 3-letnich powiatowych programo w 
dotyczących rozwoju pieczy zastępczej. 
 Gło wnym celem Programu jest zapewnienie dzieciom i rodzinom warunko w 
rozwoju oraz pomocy w sytuacjach trudnych poprzez utworzenie systemu wsparcia 
rodziny oraz rozwo j dostosowanie do standardo w systemu pieczy zastępczej. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt nie zajął głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
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„przeciw”  0 głosów 

„wstrzymało się” 0 głosów 

Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 10 – głosowanie imienne. 
 
Uchwała nr XV/118/20 w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Lipka na lata 2020-2022 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 

c)  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Lipka  na rok 2020 

 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że do zadań własnych gminy należy 

prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych 

oraz integracją społeczną osób uzależnionych od alkoholu, a także przeciwdziałanie 

narkomanii. Realizacja powyższych zadań jest prowadzona w postaci Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

uchwalanego corocznie przez Radę Gminy. Program jest kontynuacją zadań realizowanych         

w Gminie Lipka z lat poprzednich. Określa lokalne propozycje działań w zakresie zadań 

własnych, wynikających z nadużywania alkoholu oraz związanych ze zjawiskiem przemocy      

w rodzinie. Program adresowany jest do całej społeczności mieszkańców Gminy Lipka, ze 

szczególnym uwzględnieniem osób uzależnionych od alkoholu, osób współuzależnionych, 

osób z grup ryzyka, dzieci i młodzieży. Głównym zadaniem programu jest stworzenie 

warunków służących zmniejszeniu szkód społecznych i ekonomicznych związanych                       

z nadużywaniem alkoholu, a także zapobieganiu marginalizacji i wykluczeniu społecznemu 

uzależnionych i współuzależnionych mieszkańców Gminy Lipka. Na realizację zadań 

wynikających z programu przeznaczone są środki uzyskiwane z tytułu wydawanych zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych. Gminny program na rok 2020 został opracowany zgodnie 

z obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 

„przeciw”  0 głosów 

„wstrzymało się” 0 głosów 

Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 12 – głosowanie imienne. 
 
Uchwała nr XV/119/20 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Lipka  na rok 
2020  stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
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d) przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Lipka. 
 
Pani Sekretarz omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e plany pracy zostały opracowane 
przez poszczego lne stałe Komisje Rady Gminy Lipka.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka wspomniał, z e plany pracy będzie moz na w razie 
potrzeby zmieniac .  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 

„przeciw”  0 głosów 

„wstrzymało się” 0 głosów 

Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 14 – głosowanie imienne. 
 
Uchwała nr XV/120/20  w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Lipka 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 

e) zmiany składu osobowego  Komisji Rewizyjnej  
 
Pani Sekretarz omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e w skład Komisji Rewizyjnej 
wchodziła radna Anita Kaszubowska, kto ra nie moz e zostac  członkiem, z uwagi na to, z e 
pełni funkcję wiceprzewodniczącej Rady Gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poprosił o wskazanie kandydata na 
nowego członka Komisji Rewizyjnej. Wszyscy obecni radni podali kandydaturę radnego 
Tymoteusza Kowalskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka zapytał się radnego, czy wyraz a na to zgodę? 
Radny wyraził zgodę.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 16 – głosowanie imienne. 
 
Uchwała nr XV/121/20  w sprawie zmiany składu osobowego  Komisji Rewizyjnej 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2020-2030  
 
Pani Skarbnik omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e zwiększono plan przychodo w o 
łączną kwotę 129.500,00 zł. W związku z projektem pn. „Doposaz enie miejsc 
rekreacyjnych o elementy placu zabaw, siłowni zewnętrznej oraz małej architektury” 
zaplanowano: 
a. Kredyt na prefinansowanie ww. zadania z PROW  82.400,00 zł 
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b. Kredyt na wkład własny ww. zadania z PROW      47.100,00 zł 
W kolejnych latach prognozy uwzględniono zwiększenie rozchodo w z tytułu spłaty ww. 
zobowiązan . 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 18 – głosowanie imienne. 
 
Uchwała nr XV/122/20  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lipka na lata 2020-2030 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

g) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2020 rok  
 

Pani Skarbnik omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e projekt uchwały został 
szczego łowo omo wiony na wszystkich stałych Komisjach Rady Gminy Lipka.  
Skarbnik wspomniała, z e wydatki wzrosną o + 193.080,87 zł    (po zmianie 22.768.560,41 
zł). 
a. wydatki biez ące                     + 29.730,87 zł     (po zmianie  21.552.129,26 zł)  
b. wydatki majątkowe              + 163.350,00 zł     (po zmianie    1.216.431,15 zł).  
Deficyt = 26.913,48 zł   
Przychody: + 129.500,00 zł 
Kredyt na prefinansowanie zadania z PROW    + 82.400,00 zł 
Kredyt na wkład własny dot. zadania z PROW + 47.100,00 zł 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 20 – głosowanie imienne. 

 
Uchwała nr XV/123/20  w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2020 
rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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h) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, część 
działki numer ewidencyjny 335 położonej obręb 0029 Wielki Buczek, gm. Lipka  
 

Pani Sekretarz omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e projekt uchwały został 
szczego łowo omo wiony na wszystkich stałych Komisjach Rady Gminy Lipka.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 22 – głosowanie imienne. 

 
Uchwała nr XV/124/20 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Lipka, część działki numer ewidencyjny 335 położonej obręb 0029 
Wielki Buczek, gm. Lipka stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 
i) przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu po byłej jednostce wojskowej w obrębie 
geodezyjnym Debrzno Wieś, gm. Lipka  
 

Wo jt omo wił projekt uchwały. Wspomniał, z e projekt uchwały został szczego łowo 
omo wiony na wszystkich stałych Komisjach Rady Gminy Lipka. Dodał ro wniez , z e ma 
pewne pomysły na ten teren i,  z e chciałby aby inwestycje, kto re miałyby tam powstac  były 
zgodne z oczekiwaniami mieszkan co w.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 24 – głosowanie imienne. 

 
Uchwała nr XV/125/20 w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu po byłej jednostce wojskowej w 
obrębie geodezyjnym Debrzno Wieś, gm. Lipka stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu. 
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j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz wysokości 
opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Lipce  

 
Wo jt omo wił projekt uchwały. Wspomniał, z e projekt uchwały został szczego łowo 
omo wiony na wszystkich stałych Komisjach Rady Gminy Lipka. Dodał ro wniez , z e Gmina 
Lipka podpisała umowę Nr RPWP.06.04.01-30-0078/19 na dofinansowanie projektu  
„Z mys lą o najmłodszych – pierwsze miejsca z łobkowe w Gminie Lipka” z Europejskiego 
Funduszu Społecznego zgodnie z wnioskiem złoz onym w ramach Wielkopolskiego 
Regionalnego Programu Operacyjnego 2014 – 2020. W związku z powyz szym 
rodzice/opiekunowie prawni biorący udział w projekcie będą całkowicie zwolnieni z 
ponoszenia opłat o kto rych mowa w § 1 uchwały nr XII/99/19 Rady Gminy Lipka z dnia 
31 paz dziernika 2019 r. w sprawie ustalenia wysokos ci opłat za pobyt oraz wysokos ci 
opłaty za wyz ywienie dziecka w Z łobku Gminnym w Lipce. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały: 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, Z. Bukowski) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 26 – głosowanie imienne. 
 
Uchwała nr XV/126/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za pobyt oraz wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w 
Lipce stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
 
Radny Krzysztof Olczak wspomniał, z e warto przed następną Sesją Rady Gminy Lipka 
spotkac  się i zając  wspo lne stanowisko przez radnych w sprawie powstania Parku 
Krajobrazowego na naszym terenie.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Pan Piotr Wandas poinformował wszystkich, z e na 
następnej Sesji Rady Gminy Lipka będziemy mogli przegłosowac  takie stanowisko.  
Sołtys Wielkiego Buczka zaprosił wszystkich 01 lutego 2020 roku na przegląd kolęd                 
i pastorałek do kos cioła w Wielkim Buczku o godzinie 16.00   
 
9. Zakończenie sesji.        
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka podziękował  za udział w XV Sesji Rady Gminy Lipka.  
Na tym protoko ł zakon czono. 
 
 
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


